
Z á p i s n i c a 

z druhého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže 

konaného dňa 14.5.2021 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – zasadnutie bolo uznášania schopné 

Program rokovania 

1.Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2.Schválenie programu zasadnutia 

3.Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

4.Hospodárenie obce 1Q/2021 

5. Správa hl. kontrolórky za rok 2020 

6. Záverečný účet a výročná správa obce za rok 2020 

7.Investície obce KD, OcÚ a stav predaja budovy škôlky 

8.Dodatok k prevádzkovému poriadku pohrebiska 

9. Realizácia schválených investícií (chodník na cintoríne, osvetlenie na cintoríne, výmena 

poškodených sietí na viacúčelovom ihrisku), 

10. Rôzne: 

- Zmluvy o nájme (technologický stožiar) 

- realizácia kultúrnych podujatí 

- správa starostu obce 

- brigáda – čistenie obce a okolia 

11.Diskusia 

12. Návrh uznesenia 

13. Ukončenie zasadnutia 

 
 

K bodu 1: 
 

Mgr. Róbert Chaban, starosta obce, otvoril a viedol druhé verejné zasadnutie OZ, privítal 

prítomných poslancov OZ a občanov obce. Na zasadnutí sú prítomní štyria poslanci OZ: Mgr. 

Matej Vavrek, Mgr. Juraj Rusko, Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík. 

 
 

K bodu 2 
 

Starosta obce predniesol návrh programu druhého verejného zasadnutia OZ. Starosta obce 

doplnil program o: 

 

bod 9. - výmena lavičiek na cintoríne 

bod 10. - predaj pozemku žiadateľa Jozefa Chabana 

- návrh elektrickej a vodovodnej prípojky pána Stankieviča 

- cenová ponuka informačného systému verejnej správy 

- žiadosť o odkúpenie pozemku Vladimíra Čunderlíka. 



Po úpravách programu verejného zasadnutia OZ, bol program jednohlasne odsúhlasený bez 

pripomienok. 

 
 

K bodu 3: 
 

Starosta obce navrhol určiť: 

 

Za zapisovateľa: Mgr. Ivetu Markovú 

 

Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Chaban 

členovia: Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík 

za overovateľov zápisnice: Mgr. Juraj Rusko, Mgr. Matej Vavrek 

Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili. 

 

K bodu 4: 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ o výsledkoch hospodárenia obce za 1. Q/2021. Ďalej 

uviedol, že plnenie rozpočtu prebieha podľa schváleného rozpočtu. 

Príjmy: 19 007,24 € 

Výdavky: 17 271,51 € 

Rozdiel: + 1 735,73 € 

Poslanci OZ vzali na vedomie hospodárenie obce za 1.Q/2021 bez pripomienok 

 

K bodu 5: 
 

Hlavná kontrolórka obce požiadala poslancov OZ, aby sa mohol tento bod preložiť na budúce 

zasadnutie OZ, s čím poslanci OZ súhlasili bez pripomienok 

 

K bodu 6: 
 

Starosta obce doručil poslancom záverečný účet a výročnú správu obce, dal im možnosť 

vyjadriť sa, resp. či majú nejaké pripomienky. Uviedol, že je nutné zo zákona tvoriť rezervný 

fond minimálne 10%, čo predstavuje sumu 979 €. Rozdiel medzi príjmami a výdavkami bol 

cca 9 700 €. Poslanci OZ bez pripomienok schválili záverečný účet, výročnú správu a tvorbu 

rezervného fondu vo výške 979 €. 

 

K bodu 7: 
 

Starosta obce požiadal poslancov (prostredníctvom e mailu + osobne doručil) o predloženie 

návrhov, pripomienok a vyjadrení týkajúcich sa investícií do OcÚ, kultúrneho domu, aby bolo 

možná ich následná realizácia. 

 

Starosta obce požiadal Mgr. Juraja Ruska, aby sa vyjadril či oslovil realitné kancelárie 

a v akom stave je predaj budovy školy a OcÚ. Mgr. Juraj Rusko uviedol, že realitné 

kancelárie oslovil, tieto podľa jeho vyjadrenia odmietli spolupracovať, keď sa dozvedeli kto je 



starosta obce. Starosta sa opýtal Mgr. Juraja Rusku, aby uviedol na základe čoho realitné 

kancelárie majú taký názor. Mgr. Juraj Rusko nechcel odpovedať. Mgr. Juraj Rusko ďalej 

uviedol, že inzerát o predaji umiestnil na portal www.bazos.sk, ktorý na podnet starostu 

následne z inzercie stiahol. 

 

Starosta uviedol, že Mgr. Juraj Rusko inzeroval predaj vo vlastnom mene (ako fyzická osoba), 

išlo o majetok obce ktorý nevlastní, že oklamal 300 ľudí, ktorí vzhliadli inzerát, pretože 

v inzeráte bolo uvedené že sa jedná o predaj rodinného domu nie o zaevidovaný Obecný úrad, 

taktiež bolo v ňom uvedené a zakreslené, že časť parcely, ktorá by sa predávala, obec zbúra na 

vlastné náklady investorovi, čo nie je reálne, pretože obec nemôže platiť investorovi búranie. 

 

Z uvedeného dôvodu starosta obce upozornil e mailom aj telefonicky Mgr. Juraja Ruska, že 

pokiaľ predmetný inzerát z ponuky nestiahne, nesie za to vlastnú zodpovednosť. Ďalej 

starosta uviedol, že predaj budovy Mgr. Jurajom Ruskom nebol schválený na žiadnom 

zasadnutí OZ a bol nezákonný. 

 

Mgr. Rusko uviedol, že 14 rokov nie obec schopná budovu predať. Pokiaľ tu budú 

Chabanovci , tak sa budova nepredá, podľa neho nie je záujem budovu predať. 

Jozef Chaban uviedol, že nebude komentovať vyjadrenia Mgr. Ruska nakoľko sú podľa neho 

úbohé a chabé, že je to úder pod pás a nehorázne klamstvo. 

 

Starosta ďalej uviedol, že bola dohodnutá spolupráca s maklérom p. Zelinom, ktorý bol jediný 

maklér, ktorý chcel riešiť predaj budovy. p. Zelina navrhol stratégiu predaja obecnej budovy, 

ale na návrh Mgr. Rusku jeho návrh poslanci OZ neprijali, bez toho, aby navrhli náhradné 

riešenie. Starosta sa potom opýtal poslancov, že kto na základe ich hlasovania o zrušenie 

predaja maklérom p. Zelinom brzdí predaj obecnej budovy. 

Mgr. Rusko uviedol že p. Zelina za pol roka nebol schopný budovu predať. Zároveň sa spýtal 

či p. Zelina mal kupcov, alebo či len niekoho osloví – čo je podstatný rozdiel. 

Starosta obce uviedol, že p. Zelina ukončil spoluprácu so spoločnosťou REMAX, pod ktorou 

mal sprostredkovať predaj a rozhodol sa predaj realizovať po vlastnej osi. Z toho dôvodu sa 

samotný proces predaj časovo predĺžil. 

 

Kontrolórka obce Ľubica Kulfasová uviedla, že pokiaľ sa na zasadnutiach nezmení atmosféra, 

odmieta robiť hlavnú kontrolórku obce, vyzvala prítomných k spoločnému riešeniu 

problémov, nakoľko boli všetci zvolení občanmi obce a títo od nich očakávajú aj výsledky. 

Zároveň navrhuje, aby sa predaj budovy neriešil bez účasti občanov obce, navrhuje zvolať 

všetkých občanov a predniesť im túto problematiku, konkrétne uviesť čo sa môže/nemôže 

realizovať v zmysle zákona a pod. 

 

Mgr. Juraj Rusko uviedol, že verejné zasadnutie občanov sa konalo cca pred 12.rokmi 

a občania v tom čase súhlasili s predajom budovy. 

Ing. Miroslav Tišliar navrhuje, aby bol inzerát ktorý zverejnil Mgr. Rusko podľa potreby 

upravený a aby tento predaj budovy inzerovala obec. 

Starosta obce uviedol, že má pripravený návrh štúdie, ktorú predložil poslancom na 

naštudovanie, ďalej dodal, aby si poslanci spísali jednotlivé pripomienky, klady/zápory, 

taktiež že by sa táto štúdia zverejnila občanom a cele problematika by sa vyhodnotila na 

ďalšom zasadnutí. 

 

Ing. Tišliar uviedol, že priorita je kultúrny dom. Keby sme boli v polovici rozrobeného 

kultúrneho domu, tak by sme si mohli dovoliť revitalizáciu obecného námestia, boli by sme 

http://www.bazos.sk/


skúsenejší. Predaj budovy bol podmienený tým, aby sa získali prostriedky na opravu 

kultúrneho domu a preto by teraz nešiel na verejnosť s revitalizáciou. Jozef Chaban uviedol, 

že je za to, aby sa Kultúrny dom zapracoval do revitalizácie námestia obce a s celou 

revitalizáciu by sa práve začalo od Kultúrneho domu. 

 

Starosta uviedol, ako to už bolo avizované pri predaji v roku 2020, že problém pri predaji 

budovy je geometrický plán. Pretože nie je možné vytvoriť geometrický plán tak, že sa 

rozdelí budova na časti, pokiaľ nebude zbúraná budova škôlky. Ak sa má predať budovu OcÚ, 

tak najskôr sa musí zbúrať objekt školy a až potom vytýčiť čo si chce obec nechať a čo nie. 

 

Starosta obce dal poslancom návrh že sa štúdiu revitalizácie námestia obce zverejní a počká 

sa na vyjadrenie občanov. Ďalej uviedol, že na rekonštrukciu Kultúrneho domu je potrebná 

zmena projektovej dokumentácia, na ktorú upozorňuje už minimálne 1 rok a uvedená zmena 

by sa zapracovala do revitalizácie námestia obce. 

 

Jozef Chaban uviedol, že už rok upozorňuje nato aby bola vykonaná zmena projektovej 

dokumentácie a projekt rozdelený na jednotlivé časti tak, aby to bolo v súlade s platnou 

legislatívou a aby to bolo možne dať legálne postupne do užívania nakoľko sa jedná o verejný 

objekt slúžiaci verejnosti. 

Mgr. Rusko uviedol, že by sa jednalo o rekonštrukciu sály, všetkých podlahových vrstiev, 

omietky stien, zateplenie stropu podľa súčasného projektu aby bol v súlade so súčasným 

projektom, urobila by sa samostatná príprava kúrenia, taktiež sála a javisko, na základe tohto 

zámeru bude oslovený projektant, stavebný úrad a pod. Z celku projektu sa odčlení podlaha – 

príprava na kúrenie steny, zateplenie - realizácia sály a javiska kultúrneho domu s kompletnou 

úpravou projektu a rozpočtu. 

 

Poslanci OZ na záver schválili navrhovanú rekonštrukciu kultúrneho domu na základe zmeny 

projektovej dokumentácie a vzali na vedomie predložený návrh štúdie revitalizácie námestia 

obce, ktorá bude zverejnená verejnosti (Mgr. Matej Vavrek sa zdržal hlasovania). 

 
 

K bodu 8: 
 

Starosta obce informoval poslancov, že je potrebné schváliť dodatok k prevádzkovému 

poriadku pohrebiska. Na ľavej strane cintorína je veľa priestoru a je potrebné to pripraviť tak, 

aby tam bolo možné v budúcnosti pochovávať. Starosta predložil poslancom návrh urnových 

hrobov s presnými mierami. Návrh je určený pre typizované urnové hroby v jednotlivých 

mierkach tak, aby boli urnové miesta jednotné, vrátane chodníkov a priestoru na kosenie. 

Mgr. Juraj Rusko sa vyjadril že prekresli uvedený návrh starostu do digitálnej podoby. 

Dodatok k prevádzkovému poriadku pohrebiska bol poslancami jednohlasne schválený. 

 

 

K bodu 9: 
 

Starosta predložil návrh realizácie schválených investícií (chodník na cintoríne, osvetlenie na 

cintoríne, výmena poškodených sietí na viacúčelovom ihrisku). 

1. Chodník na cintorín – riešené dodávateľsky podľa predložených cenových ponúk 

2. Osvetlenie na cintoríne – pouličné solárne lampy, riešené dodávateľsky podľa 

predložených cenových ponúk 



3. Výmena poškodených sietí na viacúčelovom ihrisku – zrealizuje OZ Futbalový klub. 

4. Doplnenie rozhlasu – doplniť 2-4 amplióny na ulici smer kostol – Pamätná izba, 

dodávateľsky podľa predložených cenových ponúk 

5. Výmena lavičiek v cintoríne – cenová ponuka od Michala Murgaša: výmena 4 lavičiek 

v sume 276 €. 

 

Poslanci OZ odsúhlasili realizáciu schválených investícií ako aj výmenu lavičiek na cintoríne 

za základe predloženej cenovej ponuky. 

 

K bodu 10: 
 

Zmluva o nájme. Starosta oslovil dve firmy Fostnet a Webranet ohľadom nájmu 

technologického stožiaru za rovnaké podmienky pre obidve spoločnosti. Predmetom zmluvy 

je nájom technologického stožiara za sumu 1 € + náklady za spotrebovanú elektrickú energiu. 

Podpísaná zmluva sa vrátila len od spoločnosti Fostnet. Spoločnosť Webranet zmluvu 

pripomienkovala a do 2. verejného zasadnutia OZ zmluvu nedoručila. Ing. Miroslav Tišliar 

osloví spoločnosť Webranet a požiada ju, aby do 31.5.2021 predložila zmluvu na OcÚ. 

Poslanci OZ schválili preloženie tohto bodu na ďalšie zasadnutie zastupiteľstva. 

 

Realizácia kultúrnych podujatí. Mgr. Matej Vavrek preveroval možnosti kultúrnych podujatí. 

Na základe pandemickej situácie stále platí zákaz hromadných kultúrnych podujatí, hlavne sú 

prísne zakázané podujatia zamerané na deti a mládež, nesmie sa podávať jedlo, ľudia musia 

byť testovaní, musí sa viesť evidencia návštevníkov kultúrnych podujatí a pod. a z uvedeného 

dôvodu nemá význam v súčasnosti organizovať nejaké podujatia. Návrh na realizáciu 

kultúrnych podujatí je schválený, v prípade že sa situácia zmení, bude možné reagovať. 

Poslanci OZ súhlasili s návrhom Mgr. Mateja Vavreka bez pripomienok. 

 

Správa starostu obce. Starosta informoval o činnosti OcÚ na 1.Q/2021, medzi ktoré patrí: 

komunikácia s RSC ohľadom padnutých stromov, ÚPSVaR – zabezpečenie aktivačnej 

činnosti (PN, kompletná administratíva, dochádzky), komunikácia so štatistickým úradom a 

okresným úradom, posielanie výkazov o sčítaní domov a bytov, obyvateľov, komunálneho 

odpadu, vytriedeného odpadu, výpočet koeficientu vytriedeného odpadu, zabezpečenie 

rozhodnutí, daň z nehnuteľností, daň za psa, komunálny odpad, vydávanie kompostérov, 

zabezpečenie čestných vyhlásení a dohôd o kompostovaní, ukončenie sčítavania domov 

a bytov + vyúčtovanie, sčítanie obyvateľov a zabezpečenie pripravovaného asistovaného 

sčítania obyvateľov, údržba majetku obce, čistenie, kosenie, zabezpečenie odvozu obyvateľov 

na očkovanie, kompletná administratíva na OcÚ, vybavovanie stránok, komunikácia so 

stavebným úradom, prideľovanie súpisných čísel a kolaudácií a kompletná administratívna 

činnosť. Poslanci OZ zobrali správu starostu obce na vedomie bez pripomienok. 

 

Starosta obce informoval poslancov že zabezpečil vyčistenie oplotenia na cintoríne nad 

kontajnermi, v súčasnosti je potrebné vyčistiť druhú stranu (nad márnicou) prípadne spodnú 

časť pod cintorínom. Starosta navrhol poslancom OZ dokončiť čistenie cintorína brigádnicky. 

Poslanci OZ odsúhlasili termín brigády na 29.5.2021 bez pripomienok 

 
Starosta obce informoval, že bol zverejnený zámer predaja dvoch parciel KNC 14/5, KNC 14/6 

žiadateľa Jozefa Chabana a je potrebné schváliť samotný predaj, aby bol možný zápis na katastrálny 

úrad. Suma za predmetné parcely už bola uhradená a zmluva bola zverejnená. Poslanci OZ následne 

schválili predaj predmetných parciel v žiadateľovi, na základe osobitného zreteľa. 



 

Starosta obce informoval poslancov, že   pán Stankievič kúpil nedostavaný dom nad ihriskom 

a potrebuje tam doriešiť vodovodnú a elektrickú prípojku – poslal návrh na OcÚ. 

Elektrickú prípojku chce riešiť iba dočasne vzduchom, projektant mu to navrhol tak, že si musí osadiť 

stĺp na obecnom pozemku na pätku a vedenie umiestniť vzduchom. Plánuje to zatiaľ na 2 roky, potom 

by to kompletne odstránil. Jozef Chaban uviedol, že je vypracovaná štúdia a tej je potrebné sa držať. 

Mgr. Juraj Rusko navrhuje, aby žiadateľ oslovil energetiku, vodárenskú spoločnosť a majiteľov 

susedných pozemkov, aby sa vyjadrili k danej problematike a na základe zistených informácií žiadateľ 

postupoval. Poslanci OZ súhlasili s návrhom Mgr. Juraja Ruska bez pripomienok. 

 
Starosta obce predložil poslancom OZ cenovú ponuku na informačný systém verejnej správy, ktorý je 

poradný portál, odkiaľ sa dajú čerpať informácie využiteľné pre obec (napr. účtovníctvo, rozpočet, 

rôzne VZN). Ročná suma je 170 €. Cenová ponuka informačného systému verejnej správy bola 

poslancami OZ schválená bez pripomienok. 

 
Starosta obce informoval poslancov, že obdržal žiadosť s priloženým geometrickým plánom od 

Vladimíra Čunderlíka o odkúpenie časti parcely. Z pôvodnej parcely KN-C 130/1 žiadateľ žiada 

odkúpiť novovzniknutú parcelu KN-C103/8 o výmere 110 m2. Poslanci OZ schválili zámer o predaji 

pozemku na základe predloženého geometrického plánu, formou osobitného zreteľa, z dôvodu, že 

predmetná parcela susedí s pozemkom žiadateľa v sume 5€/m2. 

 
K bodu 11: 

 

Starosta informoval poslancov, že BBSK poskytne dotáciu 2 500 € na hracie prvky pre deti. Navrhol 

doplatiť cca 2000 – 2 500 € a nanovo spraviť kompletne celú zostavu z plastových a kovových 

materiálov. Starosta pošle poslancom OZ návrh na pripomienkovanie. Je tam navrhnutý domček so 

šúchačkou, rebrina, lezecká stena, prvky je možné modifikovať. Poslanci OZ súhlasili s návrhom 

starostu bez pripomienok. 

 
Starosta obce informoval poslancov, že Pavol Kožiak si chce skolaudovať dom, ku tomu potrebuje 

stanovisko obce, že rekonštrukcia rodinného domu je v súlade s územným plánom a nie je v rozpore 

so záujmami obce. Starosta obce nevidí dôvod, prečo by mu súhlas nemal dať. 

Ing. Miroslav Tišliar uviedol, že v prípade kladného stanoviska obce, je Pavol Kožiak ochotný 

odpredať pozemok pred pohostinstvom vo výmere 50 m² za symbolickú sumu. Poslanci OZ zobrali na 

vedomie bez pripomienok 

 

 
K bodu 12: Po ukončení programu siedmeho zasadnutia bolo prijaté uznesenie (viď príloha). 

 

 
K bodu 13: Na záver druhého verejného zasadnutia OZ, starosta obce poďakoval všetkým 

prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 



Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

 

 
Zasadnutia sa zúčastnili 4 poslanci OZ (viď prezenčná listina) 

Zápisnicu zapísala: Mgr. Iveta Marková .................................. 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Juraj Rusko .................................. 

Mgr. Matej Vavrek .................................. 



U z n e s e n i e 

z druhého verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže v roku 2021 

konaného dňa 14.05.2021 

 

Uznesenie č. 7/2021 
 

K bodu 2: Schválenie programu zasadnutia 

Obecné zastupiteľstvo v Balážoch 

s ch v a ľ u j e 

program druhého verejného zasadnutia OZ, konaného dňa 14.05.2021. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 

Uznesenie č. 8/2021 
 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

I. určuje 

a) zapisovateľa zápisnice – Mgr. Ivetu Markovú 

b) overovateľov zápisnice – Mgr. Juraj Rusko, Mgr. Matej Vavrek 

 

II. volí 

návrhovú komisiu v zložení: predseda – Mgr. Róbert Chaban 

členovia - Ing. Miroslav Tišliar, Vladimír Čunderlík 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
Uznesenie č. 9/2021 

 

K bodu 4: Hospodárenie obce 1Q/2021 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

hospodárenie obce za 1Q/2021. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 



Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
Uznesenie č. 10/2021 

 

K bodu 5 : Správa hlavnej kontrolórky za rok 2020 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

preloženie bodu č. 5 Správa hlavnej kontrolórky za rok 2020 na nasledujúce zasadnutie OZ. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
Uznesenie č. 11/2021 

 

K bodu 6 : Záverečný účet a výročná správa obce Baláže za rok 2020 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e 

a) záverečný účet obce bez pripomienok 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
 

b) tvorbu rezervného fondu vo výške 979 € 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 



 

c) výročnú správu obce za rok 2020 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
Uznesenie č. 12/2021 

 

K bodu 7 : Investície obce KD, OcÚ a stav predaja budovy škôlky 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

a) s ch v a ľ u j e 

rekonštrukciu interiéru Kultúrneho domu na základe zmeny projektovej dokumentácie 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
b) berie na vedomie predložený návrh štúdie revitalizácie námestia obce, ktorá bude 

zverejnená verejnosti 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): Mgr. Matej Vavrek 



Uznesenie č. 13/2021 

K bodu 8 : Dodatok k prevádzkovému poriadku pohrebiska 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

s ch v a ľ u j e dodatok k prevádzkovému poriadku pohrebiska. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
Uznesenie č. 14/2021 

K bodu 9 : Realizácia schválených investícií 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 
s ch v a ľ u j e 

a) realizáciu schválených investícií v nasledovnom znení: 

 

- chodník na cintoríne – dodávateľsky, na základe predložených cenových ponúk, 

 

- osvetlenie na cintoríne –dodávateľsky, na základe predložených cenových ponúk, 

 

- výmena poškodených sietí na viacúčelovom ihrisku – OZ futbalový klub 

- doplnenie rozhlasu - dodávateľsky, na základe predložených cenových ponúk, 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
b) výmenu lavičiek na cintoríne na základe predloženej cenovej ponuky. 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 



Uznesenie č. 15/2021 

K bodu 10 : Rôzne 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

a) berie na vedomie preloženie bodu „Zmluvy o nájme (technologický stožiar)“ na 

nasledujúce zasadnutie OZ 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 
 

b) berie na vedomie realizáciu kultúrnych podujatí na návrh predsedu kultúrnej 

komisie Mgr. Mateja Vavreka 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

 

c) berie na vedomie správu starostu obce za 1Q/2021 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 



d) berie na vedomie zabezpečenie brigády dňa 29.5.2021 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

e) s ch v a ľ u j e predaj parcely KNC 14/5 a KNC 14/6 v sume 5 €/ m² 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

f) s ch v a ľ u j e cenovú ponuku informačného systému verejnej správy 

 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

g) s ch v a ľ u j e zámer o predaji novovzniknutej parcely KN-C103/8 o výmere 

110 m2 na základe predloženého geometrického plánu z dôvodu 

osobitného zreteľa, z dôvodu, že predmetná parcela susedí 

s pozemkom žiadateľa v sume 5€/m2. 

 

Prítomní poslanci (menovite):Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar , Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

 

proti (menovite): 0 

zdržali sa (menovite): 0 

  



Uznesenie č. 16/2021 

K bodu 11: Diskusia 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

berie na vedomie 

diskusné príspevky starostu, poslancov OZ a občanov obce 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Mgr. Matej Vavrek, 

Mgr. Juraj Rusko 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):   0 

 

 

 

 

 

 

V Balážoch dňa: 14.5.2021 

Poznámka: zverejnené dňa: 24.5.2021 

 

Mgr. Róbert Chaban 

starosta obce 


